





Ministry of Supply and Internal Trade Trademarks and Design Office

CERTIFICATE

FOR THE RENEWAL OF PROTECTION PERIOD RELATED TO TRADEMARK No. 250178

The Trademark Office certifies that the trademark No. <u>25178</u> has been renewed according to the provisions of Law <u>82/2002</u> related to Intellectual Property Law for a period of ten years starting from <u>August 17, 2020</u>

This renewal will be published in the Trademark Gazette that issued in the first week of every month

This certificate was issued on October 5, 2020

Dated: October 5, 2020

Head of the Trademark Office (Signature)

Reviewer (Signature) Officer (Signature)

"Unofficial translation by Abu-Ghazaleh Intellectual Property, Egypt Office"







وزارة التموين و التجارة الداخليه الادارة العامة للعلامات التجارية والتصميمات والنماذج الصناعية

شهادة عن تجديد مدة الحماية المقررة للعلامة التجارية رقم 0250178

تشهد إدارة العلامات التجارية بأن العلامة المسجلة برقم 0250178، قد تم تجديدها طبقًا لأحكام القانون رقم 82 لسنة 2002 الخاص بقانون حماية حقوق الملكية الفكرية لمدة عشر سنوات أخرى تبدأ من 2020/08/17. وسيشهر عن هذا التجديد في جريدة العلامات التجارية الشهرية التي تصدر في الاسبوع الاول من كل شهر. وقد صدرت هذه الشهادة في يوم 05/10/2020

Cریرًا في: $\frac{1}{\sqrt{1}}$ می

كرا مدير ادارة العلامات التجارية

cicl (10

المراجع

الموظف المختص